
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marka Rockiego 

na 34. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do zachodniopomorskiego wojewódzkiego konserwatora zabytków w Szczeci-

nie Ewy Staneckiej 

Szanowna Pani! 

Z prośbą o interwencję i wyjaśnienie zwrócili się do mnie mieszkańcy Kołobrzegu związani z działaniami, 

które doprowadziły do Pani decyzji o wpisaniu zespołu parkowo-ogrodowego w Kołobrzegu jako zabytku 

nieruchomego do rejestru zabytków. 

W ostatnich tygodniach minionego roku na terenie zespołu parkowo-ogrodowego przeprowadzono inwen-

taryzację drzew, oznaczając je „tabliczkami” z numerami. Oznaczeń takich nie otrzymały jednak drzewa 

o obwodach pni 101–300 cm stanowiące dawną promenadę z aleją kasztanową oraz aleją lipową położone na 

działce nr 122 wymienionej w decyzji nr 1749/2015 z 15 grudnia 2015 r. Brak tych „tabliczek” zdaje się 

wskazywać na zamiar wycięcia tych drzew, co – zdaniem mieszkańców – stanowiłoby naruszenie spójności 

założenia parkowego przy ul. Spacerowej oraz byłoby sprzeczne z wymienioną decyzją. 

Z poważaniem 

Marek Rocki 
 


